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Z zupełnie nowymi graczami, podobnie zresztą jak pozostałe drużyny,

przystąpi do nowego sezonu Alberto De Rossi. Jego Primavera rozpocznie

dziś sezon meczem na wyjeździe z Napoli. Portal vocegiallorossa.it

skontaktował się z trenerem młodzieżówki Giallorossich.

 

- Także w tym sezonie mam do dyspozycji świetną grupę. Każdy zespół zawsze musi

się polepszać w tym sensie, że nigdy nie powinien być z siebie zadowolony i zawsze

chcieć więcej. Jestem przekonany, że dysponuję zwycięską grupą.

 

Jak poszły przygotowania przedsezonowe?

- Powiedzmy, że chłopcy zrobili wszystko świetnie. Wszyscy są bardziej niż gotowi

pod względem atletycznym w porównaniu do tego co przewidywała tabela pracy do

wykonania, co przede wszystkim pokazuje, że zrobiliśmy założoną w czasie

przygotowań pracę.

 

Wielu nowych?

- Dostosowujemy się do tego jaki jest trend w Europie. Kierownictwo pracuje w tym

kierunku i jesteśmy zadowoleni z materiału ludzkiego, który mamy do dyspozycji.

 

Napoli?

- Mówimy tu od wielkiej drużynie. Spotykanie się z nimi teraz może być na korzyść

lub niekorzyść, musimy zobaczyć co uda się zrobić. Na początku wszystkie zespoły

są lekką niewiadomą. Są dobrą drużyną, po części złożoną z wielu elementów z

poprzedniego sezonu. Moim zdaniem będą walczyli wraz z nami do końca o czołowe

pozycje.
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